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Oppositionsråd Sidney Holm (MP) (§§ 45-50) 
Kommunalråd Cathrin Bergenstråhle (M) (§§ 45-50) 
 
§§ 45-52 
Sidrah Schaider, Einar Fransson, Anette Böe, Helena Ekwall, 
Sebastian Nordgren, Engin Ceylan samt Mohammad Manouchehr 
och Astrid Andersson. 
 
§§45-50 
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Utses att justera Khashayar Farmanbar  
Justeringsdatum 14 september 2021 Paragraf § 51 
Justeringsdatum 16 september 2021 Paragrafer 45-50, 52 

 
Underskrifter Sekreterare  

  Astrid Andersson 

 Ordförande  

  Mats Gerdau 

 Justerande  

  Khashayar Farmanbar 
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BEVIS OM ANSLAGSDAG 
Kommunstyrelsens verksamhetsutskotts protokoll är justerat 
Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Sammanträdesdatum 14 september 2021 
Anslaget sätts upp 17 september 2021 
Anslaget tas ned 11 oktober 2021 
Förvaringsplats för protokollet Nacka stadshus 
 
Underskrift  ...........................................................................  
 Nämndsekreterare 

Utdragsbestyrkande 
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§ 45 KFKS 2021/1 

Anmälningar 

Beslut 
Anmälningarna noteras till protokollet.  
 

Handlingar i ärendet 

Anmälningar KSVU 2021-09-14 

Ärende Åtgärd/ansvar 

Skrivelser  
 

Brev från projektet Mattanken till 
kommuner – om Offentliga måltidens dag 
2021 

 

Övrigt 
 

Begäran om yttrande Barn- och 
elevombudet (Dnr SI 2021:4007),  
kränkande behandling Saltsjöbadens 
samskola, KFKS 2021/886 

Einar Fransson 
Produktionsdirektör 
 
 

 
- - - - - 
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§ 46 KFKS 2021/2 

Delegationsbeslut 

Beslut 
Delegationsbesluten noteras till protokollet.  
 

Handlingar i ärendet 

Delegationsbeslut, anmälningar KSVU 2021-09-14 

 Ärende Beslutsfattare Datum 
1.  Förändring av beslutsattestanter 

inom produktionsområde Välfärd 
Skola 2021 
KFKS 2020/1062 

Produktionsdirektör 
Välfärd skola 

2021-08-24 

2.  Förändring av beslutsattestanter 
inom produktionsområde Välfärd 
samhällsservice från 1 september 
2021 
KFKS 2020/1062 

Produktionsdirektör 
Välfärd samhällsservice 

2021-08-30 

 
- - - - - 
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§ 47 KFKS 2021/473 

Tertialbokslut 2 2021 för Välfärd samhällsservice 
Muntlig information 

Beslut 
Kommunstyrelsens verksamhetsutskott beslutar att notera informationen till protokollet. 
 

Ärende 
Produktionsdirektör Anette Böe håller en muntlig presentation gällande tertialbokslut 2 för 
Välfärd samhällsservice och redogör i korthet för följande;  
 
Tertial 2 har i stora delar präglats av en successiv återgång till mer normala 
arbetsförhållanden för Välfärd samhällsservice. Det absoluta flertalet verksamheter är i full 
gång och de som begränsats av restriktioner bedöms huvudsakligen vara helt öppna under 
årets sista månader. Samtliga affärsområden har utvecklingsprojekt igång och de 
affärsmässiga förutsättningarna inför 2022 är goda. Produktionsområdet fortsätter att 
uppvisa god kundkvalitet enligt de olika mätningar som gjorts under året och 
beläggningsgraderna på boendena ökar. 
 
Ekonomiskt går tre av fyra affärsområden bättre än budget för perioden januari – augusti.  
Affärsområde äldreomsorg går fortsatt med underskott, till stor del på grund av tomplatser 
vid årets början och att pandemin hindrat effektiv bemanning och lett till försenade 
effektiviseringsarbeten kopplat till bland annat köksorganisationen. Viss ekonomisk 
återhämtning för produktionsområdet bedöms ske under årets sista tertial. Många 
osäkerhetsfaktorer och en svårighet att hämta in den negativa budgetavvikelse som hittills 
uppkommit medför dock en bedömning om en årsprognos på endast 1 miljon kronor, 
vilket motsvarar en negativ budgetavvikelse på 9 miljoner kronor. 
 

Beslutsgång 
Kommunstyrelsens verksamhetsutskott beslutade att notera informationen till protokollet. 
 

Protokollsanteckningar 
Andreas Andersson lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna:  
”Pandemin har fortfarande en påtaglig effekt på Välfärd Samhällsservice verksamhet och 
såklart även på de finansiella möjligheterna att bedriva denna. Trots att dessa svårigheter 
inneburit ökade kostnader för exempelvis sjukskrivningar och vårdbehov så har majoriteten 
inte gjort någonting för att stötta upp, utan alla extra kostnader måste hanteras inom 
befintlig, icke pandemianpassad, budget. I vårt budgetförslag inför 2021 så föreslog vi att 
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överskottsmålet för Välfärd Samhällsservice skulle sänkas. Det skulle innebära mer resurser 
till välfärden och mindre behov av nedskärningar i en pandemi, dessutom har man nu ett 
ackumulerat överskott gentemot kommunen. 
Den socialdemokratiskt ledda regeringen har tillskjutit stora resurser under pandemin. 
Tyvärr valde Nackas moderatledda majoritet att använda detta tillskott till en 
skattesänkning på runt 65 mkr, samtidigt som äldrenämnden bara fick ett tillskott på ca 1 
mkr utöver det som regeringen sköt till särskilt för äldreomsorgen och överskottsmålet på 
verksamheten behölls konstant. 
Det är oroväckande att några av de checkar som nu inte har höjts på några år börjar bli så 
utarmade att det går ut över brukarna. Inom daglig verksamhet missgynnas nu de med 
särskilda behov på grund av bristen på resurser i en ständigt utarmad check.” 
 
- - - - - 
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§ 48 KFKS 2021/473 

Tertialbokslut 2 2021 för Välfärd skola 
Muntlig information 

Beslut 
Kommunstyrelsens verksamhetsutskott beslutar att notera informationen till protokollet. 

Ärende 
Produktionsdirektör Einar Fransson håller en muntlig presentation gällande tertialbokslut 2 
för Välfärd skola och redogör i korthet för följande; 
Ekonomi 

• Välfärd skola omsätter 2,1 miljarder kronor och visar för perioden januari till juni 
2021 ett resultat om +1,9 miljoner kronor, vilket är +9,1 miljoner kronor bättre 
jämfört med budget. Budgeten för perioden är -7,2 miljoner kronor.  

• Budgeterat överskottsmål 2021 är +10,7 miljoner kronor och prognosen för året är 
ett nollresultat +/- 0 vilket är en avvikelse mot budget om -10,7 miljoner kronor.  

• Välfärd skolas investeringsram 2021 är 40,0 miljoner kronor och prognosen är att 
nyttja hela ramen. Nya skolor kommer att tas i drift under året vilket genererar 
investeringar i inventarier och IT. 

Förskolan 
• De förskolor som visar ett högre resultat beskriver ett positivt förhållningssätt till 

att möta nya utmaningar med en ökad digitalisering som följd. 
• Positiva effekter under pandemin 

- friskare barn på grund av förbättrade hygienrutiner och ökad utevistelse  
- ökad känsla av samhörighet och lust till samverkan hos medarbetare. 

• Förskolor som har lägre resultat  
- Svårighet med kontakt med vårdnadshavare och att nå ut med information 

om förskolans verksamhet, då hämtning och lämning skett utomhus.  
- En del förskolor har också varit hårt drabbade av pandemin med hög 

frånvaro bland medarbetarna som har försvårat att upprätthålla en god 
kvalitét i utbildningen varje dag.  

Grundskola/gymnasium 
• Andel elever i årskurs 9 som blir behöriga till gymnasieskolans yrkesprogram är för 

2021 94 %, vilket är i linje med föregående års resultat.  
• Meritvärdet vårterminen 2021 är 262, vilket är en nedgång från förra årets resultat 

om 269.  
• Genomsnittligt betygspoäng åk 6 ligger i linje med föregående års resultat (14,8)  
• Andel elever som når kunskapskrav läsförståelse åk 1 har sjunkit från 95 % 2020 till 

93 % 2021.  
• Sammantaget visar dock resultatstatistiken på fortsatt goda resultat.  
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• Resultaten för gymnasieskolan är fortsatt höga, med ett betygspoäng för 
avgångselever om 15,7 (föregående år 15,5).   

• Det finns ännu ingen nationell statistik publicerad varvid jämförelser med nationella 
meritvärden/resultat inte är möjlig att göra i nuläget.  

• Arbetet med att förhindra smittspridning samt anpassa verksamheten efter rådande 
riktlinjer har fortsatt efter skolstart. 

• Alla elever tillbaka till skolorna. Anpassningar i verksamheten. 
• Barn och elevhälsan har arbetat intensivt sedan utbrottet med frågor kopplade till 

covid-19. Barn och elevhälsans medarbetare upplever en ökning av elever med hög 
frånvaro. Följs upp fortsättningsvis.  

Medarbetare 
• Den totala sjukfrånvaron var under perioden 6,65 %, vilket är en minskning från 

T2 2020 med 2,11 procentenheter.  
• Korttidssjukfrånvaron var under perioden 4,71 %, vilket är en minskning jämfört 

med T2 2020 med 1,4 procentenheter.  
• Sjukfrånvaron i Sverige har under de två senaste åren varit hög i hela landet, på 

grund av covid -19. Inom Välfärd skola syns nu en återgång, där sifforna mer liknar 
tidigare år.  

Beslutsgång 
Kommunstyrelsens verksamhetsutskott beslutade att notera informationen till protokollet. 

Protokollsanteckningar 
Andreas Andersson lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna:  
”Ett och ett halvt år av pandemi har satt spår i Välfärd Skolas verksamhet och ekonomi. I 
det stora hela har det hanterats bra där åtgärder tagits för att minska smittspridning 
samtidigt som eleverna uppnått förhållandevis goda resultat och ekonomin varit i balans, 
mycket på grund av ökade statliga bidrag. När eleverna nu kommer tillbaka till skolan och 
undervisningen normaliseras är det av yttersta vikt att den potentiellt negativa effekten på 
inlärning som kan ha drabbat vissa grupper under pandemins distansundervisning. 
Resultaten har till viss del påverkats negativt i grupper som har tvingats till 
distansundervisning. Det är viktigt att man nu jobbar aktivt för att fånga upp detta de 
kommande läsåren så att det enbart blir ett hack i kurvan, snarare än ett kunskapsgap som 
hänger kvar över tid. Vi ser nu hur kostnaderna för pandemin inte på samma sätt 
kompenseras i de minskade kostnader distansundervisningen ledde till och Välfärd Skola 
har nu svårt att uppnå det höga överskottskrav den moderatledda majoriteten valde att 
hålla fast vid trots pandemin. Vi föreslog istället ett lägre avkastningskrav för att kunna 
stärka verksamheten och möta de ökande kostnaderna utan nedskärningar i elevernas 
utbildning.” 
 
- - - - - 
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§ 49 KFKS 2021/850 

Sammanställning och redogörelse av anmälda händelser 
kränkande behandling, vårterminen 2021 samt 
redogörelse uppsökande verksamhet 

Beslut 
Kommunstyrelsens verksamhetsutskott noterar informationen till protokollet. 
 

Ärende 
I ärendet framgår att totalt 502 anmälningar om kränkande behandling har lämnats till 
huvudmannen under vårterminen 2021. Samtliga 20 grundskolor, en gymnasieskola samt 
fem av 37 förskolor har lämnat anmälningar under den aktuella tidsperioden. Statistiken 
visar att antal anmälda händelser gällande kränkande behandling varierar stort mellan de 
olika grundskolorna. Vidare framgår andelen anmälningar i förhållande till antal elever på 
en skola varierar mellan under 1 procent - 28 procent och att antal anmälningar successivt 
ökat under de senaste fem åren.  
 
I dialogerna med de aktuella förskolorna och skolorna framgår att de arbetar systematiskt 
att främja och förebygga kränkande behandling.  
 
Verksamhetsstödet bedömning är att anledningen till att vissa förskolor och skolor har 
lämnat få eller inga anmälningar är att det finns en osäkerhet i de formella skyldigheterna 
vad gäller alla delar i processen; att anmäla, utreda, ta ställning, vidta åtgärder, följa upp 
elevärenden. Förskolorna och skolorna behöver således öka sin kompetens inom detta 
område och utveckla mer ändamålsenliga rutiner.    
 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från Välfärd skola, daterad den 18 augusti 2021 
 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från Välfärd 
skola – och fann att arbetsutskottet hade beslutat i enlighet med detta förslag. 
 

Protokollsanteckningar 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan:  
”Nackalistan anser att det är bra at vi får denna statistik kring kränkande behandling till 
nämnden. Vi skulle gärna vilja se en större differentiering av statistiken då det är stor 
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skillnad på t.ex. barn som verbalt kränker annat barn och vuxen som fysiskt kränker ett 
barn. I det underlag vi får går det ej att utläsa detta. Vi vill också att det återrapporteras till 
oss hur många av dessa kränkningar som lett fram till en polisanmälan. Det har under det 
senaste året kommit till vår kännedom om grova kränkningar både fysiska och verbala 
bland äldre elever som skolan inte valt att polisanmäla. Genom detta är vi oroliga för att 
man på skolorna bygger upp ett egets rättsväsende och vi tycker att det är djupt, djupt 
oroande. Ungdomar behöver veta att de lagar som gäller i riket gäller i skolan och att om 
lagar bryts så är det en polisiär sak att utreda, det vi absolut inte vill är att skolor ska vara en 
plats där parallella lagar och regler gäller.” 
 
- - - - - 
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§ 50 KFKS 2021/720 

En tioårig grundskola - Införandet av en ny årskurs 1 i 
grundskolan, grundsärskolan, specialskolan och 
sameskolan (SOU 2021:33) 
Synpunkter på remiss 

Beslut 
Kommunstyrelsens verksamhetsutskott antar Välfärd skolas förslag på synpunkter på 
remiss (SOU 2021:33) i enlighet med bilaga 2 till denna tjänsteskrivelse daterad 1 
september 2021. 
 

Ärende 
Utredningen föreslår att en tioårig grundskola införs genom att förskoleklassen upphör och 
görs om till årkurs 1 inom grund- respektive grundsärskolan. Det övergripande syftet med 
förslagen är att stärka kunskapsresultaten genom att eleverna ges mer undervisning utifrån 
grundskolans kursplaner. Välfärd skola ställer sig positiv till förslaget som helhet - att 
förskoleklassen upphör och grundskolan blir tioårig. Förslaget förväntas leda till 
enhetlighet, tydlighet och en sammanhållen grund- respektive grundsärskola. Välfärd skola 
är kritisk till att de förskollärare och lärare som undervisar i nya lågstadiet, i och med 
förslagen kring behörighet, kommer ha olika och varierande kompetenser under en lång tid. 
Välfärd skola ser en stor risk att förslagen medför en ojämn kvalitet på undervisningen i 
lågstadiet och att reformens syfte – att stärka kunskapsresultaten – därmed inte uppnås. 
 
I ärendet presenteras förslag till beslut för verksamhetsutskottet. Remissen kommer även 
att beredas av utbildningsnämnden. Ett samlat ärende med förslag till yttrande är sedan 
planerat att behandlas på kommunstyrelsen den 27 september 2021.  
 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från Välfärd skola, daterad den 1 september 2021 
Bilaga 1 Utdrag ur SOU 2021:33 En tioårig grundskola Införandet av en ny årskurs 1 i 

grundskolan, grundsärskolan, specialskolan och sameskolan (sammanfattningen) 
Bilaga 2 Förslag till synpunkter SOU 2021:33 En tioårig grundskola Införandet av en ny 

årskurs 1 i grundskolan, grundsärskolan, specialskolan och sameskolan 
 

Yrkanden 
Mats Gerdau (M) yrkade bifall till det utsända förslaget från Välfärd skola.  
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Khashayar Farmanbar (S) yrkade, med instämmande av Mikael Carlsson (NL), bifall till 
följande förslag till beslut; 
”Kommunstyrelsens verksamhetsutskott antar Välfärd skolas förslag på synpunkter på 
remiss (SOU 2021:33) i enlighet med bilaga 2 till denna tjänsteskrivelse daterad 1 
september 2021 med följande ändringar:  
Texten under förslagen i 5.2.2 ändras till: ’Förslaget tillstyrks’  
Texten under förslagen i 5.2.4 ändras till: ’Förslaget tillstyrks’.”  
 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde Khashayar Farmanbars yrkande mot det utsända förslaget från Välfärd 
skola, och fann att verksamhetsutskottet hade beslutat i enlighet med förslaget från Välfärd 
skola.   
 

Reservationer 
Khashayar Farmanbar reserverade sig mot beslutet för Socialdemokraterna och ingav 
följande: 
”Detta är en efterlängtad och önskvärd reform för att tackla några av de utmaningar som 
svensk skola står inför. Det är av stor vikt att antalet strukturerade undervisningstimmar 
ökar och att uppföljning kan tidigareläggas. Samtidigt som barnen får en mjuk övergång 
från förskolan in i grundskolan. 
I stora delar anser vi att det föreslagna yttrandet är välavvägt och landar rätt både i sin kritik 
och sitt medhåll. Det finns dock två delar där det föreslagna yttrandet missar målet lite. 
Man menar att det bör vara helt upp till professionen att lägga upp arbetet med arbetssätt, 
uttrycksformer och undervisningsform utifrån ens egna preferenser och kompetens. 
Självklart ska professionen ha stor möjlighet till påverkan på hur undervisningen bedrivs, 
inte minst för de allra minsta barnen som själva har svårt att ha uppfattningar kring 
inlärningsmetoder. I och med att detta är en stor omorganisering av skolan mot tidigare 
finns det dock goda poänger i att sätta upp tydligare ramar att förhålla sig till. För att nya 
årskurs 1 ska fungera just som den brygga mellan för- och grundskola som det är tänkt så 
måste olika typer av undervisningsformer tas med. Risken med att lämna över detta till 
varje rektor, eller den enskilda läraren, riskerar leda till att den nya årskursen skulle fungera 
väldigt olika mellan skolor och klasser. Därför måste någon form av styrning finnas.” 
 

Protokollsanteckningar 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan:  
”Nackalistan instämmer i Socialdemokraternas yrkande, vi vill också framföra två saker 
som oroar oss och som man inte berör i kommunens svar på denna remiss. Vi är oroliga 
för hur detta ska påverka fritidsverksamheten ute i skolorna. I dagsläget så är 
förskoleklassen en heldagsomsorg på de allra flesta skolor, det innebär att eleverna på 
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förmiddagen och fram till ca ett har schemalagd undervisning men efter det så övergår de 
till fritiverksamhet. För förskoleklassen innebär det dock att de är kvar med samma 
pedagoger i samma klassrum, dvs samma pedagoger står för både undervisning och 
fritidsverksamhet. Detta kommer om detta förslag ändras. Utbildade lärare ska sköta 
undervisning i ungefär tre timmar per dag och sedan ska fritidspedagoger ta över arbetet 
med barnen och det blir inte som idag en sammanhållen heldagsomsorg så som det är idag. 
Vi vill att kommunen noga belyser vilka konsekvenser detta får både ur ett barnperspektiv 
men även ur ett pedagogiskt perspektiv för lärare och fritidspedagoger. Vi tycker också det 
är viktigt att pengar skjuts till för att undvika ännu större fritidsgrupper och för att säkra 
upp fritidsverksamhetens kvalité. 
En andra sak vi oroar oss för är att det nu organisatoriskt blir lärare som kommer att 
undervisa år1-4 enligt förslaget. Detta innebär att det ansvar som ligger på förskoleklassen 
att se till att man behåller den röda tråden mellan förskola och skola samt att man ger 
barnen och föräldrar en trygg övergång från förskola till skola i många fall kommer att falla 
på den lärare som arbetar med avgående elever i år 4. Detta är mycket olyckligt av flera 
anledningar, dels så är år 4 ett väldigt tufft år för många elever och lärare med bl.a. 
nationella prov. Att då lägga fler arbetsuppgifter på dessa lärare känns riktigt fel, de ska 
koncentrera sig på de elever de har men eftersom de i många fall blir de lärare som ska bli 
lärare för de nya ettorna så måste de delta i öppna hus, förskolebesök, ev. skolförberedande 
samtal med resurssamordnare, inskolningar och sånt. Vi är rädda att detta kan ta fokus från 
det viktiga arbetet som sker under våren i år 4, vi vill därför att detta utreds noga och att 
välfärd skola återkommer till nämnden med förslag på hur detta ska genomföras utan att 
riskera kvalitén. Vi tycker också det är viktigt att fackförbunden är med i framtagande av 
dessa förslag.” 
 
- - - - - 
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§ 51 KFKS 2021/417 

Tilldelningsbeslut i upphandling av livsmedel för 
varugruppen frukt och grönt 

Beslut 
Kommunstyrelsens verksamhetsutskott beslutar att tilldela upphandling av livsmedel för 
varugruppen frukt och grönt till Grönsakshallen Sorunda AB med organisationsnummer 
556263–6810. 
 
Kommunstyrelsens verksamhetsutskott ger i uppdrag till chefen för verksamhetsstödet 
Välfärd skola att efter att avtalsspärren löpt ut ingå ramavtal i enlighet med de villkor som 
följer av ramavtalet och upphandlingsdokumentet.  
 
Detta beslut fattas av kommunstyrelsens verksamhetsutskott med stöd av punkten 3.7 i 
kommunstyrelsens delegationsordning.  
 
Beslutet justeras omedelbart. 

Ärende 
I kommunens annonserade upphandling av livsmedel för varugruppen frukt och grönt har 
två anbud har kommit in, varav anbudet från Grönsakshallen Sorunda gick vidare till 
utvärdering och erhöll 11 av totalt 12 utvärderingspoäng. Baserad på historisk volym 
uppskattas det totala värdet på avtalet att uppgå till 30 miljoner kronor över hela 
avtalsperioden på 4 år vilket är 25% högre jämfört med nuvarande avtal. Huvudorsakerna 
till detta är att kommunen har ändrat utvärderingsmodell på så sett att vi idag har lagtstörre 
vikt vid leveranskvalitet än vad som var fallet i den förra upphandlingen samt att 
marknadspriserna generellt har blivit högre de senare åren. 

Handlingar i ärendet 
Fullständig tjänsteskrivelse från Välfärd skola och inköpsenheten, daterad den 13 
september 2021, utsänd den 13 september 2021 
Bilaga Utvärderingsprotokoll, utsänt den13 september 2021 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från Välfärd 
skola och inköpsenheten – och fann att verksamhetsutskottet hade beslutat i enlighet med 
detta förslag. 
 
- - - - - 
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§ 52 

Övriga frågor 
 
Det fanns inga frågor vid sammanträdet.  
 
- - - - - 
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